

Title (en)  
Fastener for bands or straps.

Title (de)  
Schliesse für Bänder oder Riemen.

Title (fr)  
Fermoir pour bandes ou lanières.

Publication  
**EP 0037808 A1 19811014 (DE)**

Application  
**EP 81890055 A 19810330**

Priority  
AT 190480 A 19800408

Abstract (en)  
A fastener made of limbs (1, 2) which are connected to each other via two joints, one (2) of which bears a buckle-type part (4) for connection to the hole part of a strap (8) and the other one of which bears a pin (7) for connection to the other end or part of the strap (8). The bearing pin (25) for the buckle-type part (4) penetrates a loop (26) of the one limb (2). The loop (26) is associated with a hook (27) for forming a locking device at the end of the other limb (1). <IMAGE>

Abstract (de)  
Schließe aus zweigelenkig miteinander verbundenen Schenkeln (1,2), von welchen einer (2) einen schnallenartigen Teil (4) zur Verbindung mit dem Lochteil eines Riemens (8) und der andere einen Stift (7) zur Verbindung mit dem anderen Ende oder Teil des Riemens (8) trägt. Der Lagerstift (25) für den schnallenartigen Teil (4) durchsetzt eine Schlaufe (26) des einen Schenkels (2). Der Schlaufe (26) ist zur Bildung einer Verriegelungseinrichtung am Ende des anderen Schenkels (1) ein Haken (27) zugeordnet.

IPC 1-7  
**A44C 5/24**

IPC 8 full level  
**A44C 5/24** (2006.01); **B25B 25/00** (2006.01); **B65D 63/16** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A44C 5/24** (2013.01)

Citation (search report)  
US 1568617 A 19260105 - PATTEN CHARLES H

Cited by  
CH709911A1

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0037808 A1 19811014**; AT 379300 B 19851210; AT A190480 A 19850515; JP S56152589 A 19811126

DOCDB simple family (application)  
**EP 81890055 A 19810330**; AT 190480 A 19800408; JP 5287281 A 19810407